

Date: 01/05/2017

Ref: DMCA/MTM/001/2017

**Circular # 001/2017**

**Marine Leisure Activities at Jumeirah Beach Residence**

**(JBR) Area:**

This is to inform all relevant stakeholders who are engaged in Marine Leisure Activities at JBR Area that for the general safety the area has been strictly regulated as per the below details:

1. All Operators shall seek approval/NOC from DMCA and other relevant Govt. Entities for the Marine Leisure activities in the area.
2. All operators shall be required to declare the numbers of boats and Jet Ski used in the area for their activities.
3. All Operators shall provide agreement copy with the area manager/owner.
4. No Power-driven Activities shall be conducted within 100 meters of the Beach.
5. Each Operator shall have approved designated access area of 100X50 meters to the beach.
6. All the Operators shall Mark the access area uniformly as 100x50 meters by Floating lines.
7. During working Hours each Operator shall Park minimum number of boats (not More than 5) within their designated access area.
8. Anchoring are strictly prohibited outside the access area and within the Beach Separation Buoys.
9. Maximum Speed Limit is 5 knots with no wakes within the Beach Separation Buoys.
10. Fly-Board activities are allowed inside the Beach Separation Buoys and outside of 100 meter from beach.
11. Non- Operational Boats can be anchored in the designated waiting Anchorage Area only with approval from DMCA via the email: [sos@dmca.ae](mailto:sos@dmca.ae), and by phone: +971566824343.
12. Report all kind of accidents.

**الأنشطة البحرية الترفيهية في منطقة مجمع جميرا السكني**

**:(JBR)**

هذا لإعلام كافة الشركاء المعنيين بالأنشطة البحرية الترفيهية في منطقة (JBR) ولأسباب السلامة فقد تقرر تنظيم هذه الأنشطة كما هو موضح أدناه:

- 1- على كافة المشغلين الحصول على الموافقة/ عدم ممانعة من سلطة مدينة دبي للملاحة وباقي الجهات الحكومية ذات العلاقة بالأنشطة البحرية الترفيهية في تلك المنطقة.
- 2- على كافة المشغلين الإفصاح عن عدد القوارب والدراجات المائية المستخدمة لأنشطتهم في تلك المنطقة.
- 3- على كافة المشغلين توفير نسخة من الإتفاقية الموقعة مع مدير / مالك المنطقة.
- 4- غير مسموح القيام بالأنشطة ذات المحركات ضمن (100 متر) من الشاطئ.
- 5- كل مشغل سيكون لديه منطقة دخول وخروج من وإلى الشاطئ (100 X 50 متر).
- 6- على كل مشغل أن يحدد منطقة الدخول والخروج الخاصة به (100 X 50 متر) بعوامات.
- 7- يقوم كل مشغل خلال ساعات العمل برسو الحد الأدنى من القوارب (لا يزيد عن 5 قوارب) ضمن منطقة الدخول والخروج الخاصة به.
- 8- يمنع منعاً باتاً الرسو خارج المنطقة المخصصة لكل مشغل وفي ضمن عوامات الفصل الشاطئية.
- 9- السرعة القصوى هي (5) عقدة بدون موج وضمن عوامات الفصل الشاطئية.
- 10- نشاط الفلاي بورد مسموح به ضمن عوامات الفصل الشاطئية وعلى بعد (100) متر من الشاطئ.
- 11- القوارب التي ليست ضمن نطاق العمل يمكن رسوها في منطقة الرسو بعد الحصول على موافقة مسبقة من سلطة مدينة دبي للملاحة من خلال الإيميل: [SOS@dmca.ae](mailto:SOS@dmca.ae)، ومن خلال الهاتف: +971566824343
- 12- الإبلاغ عن كافة أنواع الحوادث والمخاطر.

خميس ولد غميل

مدير إدارة المرور البحري

سلطة مدينة دبي للملاحة



# JBR Area Marine Leisure Activities

- Fly-board Activities Area out of 100 meters from Beach
- Maximum Speed 5 Knots with no wake
- No Power-driven Activities within Beach Separation Buoys

Waiting Anchorage Area

Operator designated Access Area 100 X 50 meters to Beach for Pickup and Drop Off

